電子渠道支付額度調整通知

尊敬的客戶:

茲通知 為有效地控制電子渠道交易風險,由即日起有關電子渠道支付交易限額有以下調整,特此通知,謝謝。

	網上銀行											
	每日累計金額											
	轉賬匯款	預結匯匯款	人民幣匯款	工銀速匯	外匯買賣	繳費	他行信用卡還款					
口令卡	USD500	HCD3E 000	CNY50,000	USD500	LICD12F 000	USD500	USD500					
電子密碼器	USD125,000	USD25,000		USD125,000	USD125,000	USD6,250	USD5,000					
短信密碼	MOP50,000											

流動銀行 每日累計金額 轉賬匯款 預結匯匯款 人民幣匯款 工銀速匯 外匯買賣 繳費 他行信用卡還款 二維碼轉賬 口令卡 USD500 USD500 USD500 USD500 電子密碼 USD25,000 CNY50,000 USD125,000 USD500 USD125,000 USD6,250 USD125,000 USD5,000 器 短信密碼 MOP50,000 支付密碼 MOP10,000

注:

- 1.人民幣個人匯款維持不變,業務上限的日累計五萬元正
- 2.預結匯匯款、人民幣匯款及外匯買賣不論客戶持有任何實體介質限額一致;
- 3.免密收款人只支持本行第三方(即行內)轉賬, 設置上限為日累計MOP2,000;
- 4.免密收款人單筆上限MOP500;支付密碼單筆上限MOP1,000;短信密碼單筆上限MOP2,000

Notice of Electronic Channel Payment Adjustment

Dear Customers:

For the purpose of effectively controlling trading risk in using electronic channels, it is notify that the transfer limits have the following adjustment.

	Online Banking Daily Limit											
	Third Party Transfer	Scheduled Remittance		ICBC Expre	│ FX Tradii	ng Paym	ent	Other Bank Credit Card Payment				
Authorization Card	USD500	USD25,000	CNY50,000	USD500	USD125,0	USD!	500	USD500				
E-token	USD125,000			USD125,00	00	USD6	250	USD5,000				
SMS Password	MOP50,000											
	Mobile Banking											
	Daily Limit											
	Third Party Transfer	Scheduled Remittance	RMB Remittance	ICBC Express Remittance	FX Trading	Payment	Cr	her Bank edit Card ayment	QR Code Transfer			
Authorization Card	USD500	USD25,000	•	USD500	USD125,000 -	USD500	l	JSD500	USD500			
E-token	USD125,000			USD125,000		USD6,250	U	SD5,000	030300			
SMS Password	MOP50,000											
Payment	MOP10,000											

Remarks:

Password

- 1. Personal remittance for RMB remain unchanged, the daily maximum is ${\sf RMB50,000.00}$.
- 2. Scheduled Remittance, RMB Remittance and FX Trading regardless of customer using any kind of authentication media.
- 3. Password-exempted beneficiary function only supports same bank third party transfer, the maximum of daily accumulated limit is MOP2,000.00
- 4. Single transfer limit for Password-exempted beneficiary is MOP500.00, for Payment Password is MOP1,000.00, for SMS password is MOP2,000.00